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Projekt              

Protokół Nr 22/22 

z posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 13 stycznia 2022 r. 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia, stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków komisji 

dokonał przewodniczący komisji Michał Nowak. Przewodniczący stwierdził,  

że zostało osiągnięte kworum oraz że obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. W chwili rozpoczęcia obrad uczestniczyło 5 radnych. 

Obecność członków komisji: radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za 

pomocą systemu eSesja, w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków komisji. Obrady rozpoczęto 

13 stycznia 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:29 tego samego dnia. Komisja była 

przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r.  

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 

2020 r. poz. 374, z późn. zm.), za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft 

Teams.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

 

Obecni: 

1.Katarzyna Dysarz 

2. Małgorzata Lipczyńska 

3. Michał Nowak 

4. Ewa Odulińska 

5. Fabian Pszon 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta; 

2) Joanna Mazurkiewicz, radca prawny. 

 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że został przesłany proponowany 

porządek obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 21/21 z dnia 24 listopada 2021 r. 

4. Rozpatrzenie skargi na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kędzierzynie-Koźlu. 

5. Przyjęcie sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2021.  

6. Zapoznanie się ze sposobem rozstrzygnięcia skargi na działania Dyrektora Miejskiego 

Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący komisji Michał Nowak zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o:  

1. Rozpatrzenie wniosku w przedmiocie remontu linii kolejowej 137 Katowice-KK-Kamieniec 

Ząbkowicki-Legnica wraz ze stanowiskiem Prezydent Miasta_Or. 1510.2.17.2021. 

2. Rozpatrzenie petycji „o nadzwyczajne zwołanie posiedzeń rad miejskich w zaistnienia stanu 

kryzysowego w celu uchwalenia uchwał umożliwiających podjęcie działań ratowniczych” wraz 

ze stanowiskiem Prezydent Miasta_Or. 152.2.8.2021. 

 

Przewodniczący zaproponował głosowanie en bloc i wprowadzenie do porządku obrad ww. 

zagadnień w punktach 5 i 6.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:  

3. Przyjęcie protokołu nr 21/21 z dnia 24 listopada 2021 r. 

4. Rozpatrzenie skargi na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kędzierzynie-Koźlu. 

5. Rozpatrzenie wniosku w przedmiocie remontu linii kolejowej 137 Katowice-KK-

Kamień Ząbkowicki - Legnica oraz stanowisko Prezydent Miasta_Or. 1510.2.17.2021 

6. Rozpatrzenie petycji „o nadzwyczajne zwołanie posiedzeń rad miejskich w zaistnienia 

stanu kryzysowego w celu uchwalenia uchwał umożliwiających podjęcie działań 

ratowniczych” wraz ze stanowiskiem Prezydent Miasta_Or. 152.2.8.2021 

7. Przyjęcie sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2021.  

8. Zapoznanie się ze sposobem rozstrzygnięcia skargi na działania Dyrektora Miejskiego 

Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu. 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 21/21 z dnia 24 listopada 2021 r. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że protokół został wysłany wszystkim 

członkom komisji na pocztę elektroniczną oraz został zamieszczony na portalu eSesja.pl. 

Poinformował, że radni nie zgłosili uwag do protokołu, następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 21/21 z dnia 24 listopada 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (4 głosy ,,za”) przyjęła ww. protokół. 
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Ad 4. 

Rozpatrzenie skargi na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kędzierzynie-Koźlu (skarga, dokumenty sprawy, stanowią załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak, nawiązując do przedstawionych dokumentów 

poinformował, że zgodnie ze stanowiskiem Prezydent Miasta nie odnotowano w Miejskim 

Ośrodku Pomocy Społecznej wpływu skargi, natomiast w zakresie wniosku o zmianę decyzji 

w przedmiocie zwrotu nienależnie pobranych świadczeń Rada Miasta nie jest organem 

właściwym do jego rozpatrzenia. Takie uprawnienie przysługuje dyrektor MOPS, która już 

takie postępowanie wszczęła, w dalszej kolejności skarżącej przysługuje odwołanie do SKO. 

Otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. Michał Nowak złożył wniosek zgodny 

ze stanowiskiem Prezydent Miasta – Rada Miasta nie jest organem właściwym do rozpatrzenia 

skargi. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek przewodniczącego komisji Michała Nowaka – Rada Miasta, nie jest organem 

właściwym do rozpatrzenia skargi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stosunkiem głosów: 3 głosy ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący 

się” przyjęła ww. wniosek. 

Przewodniczący komisji zwrócił się o udzielenie pomocy przez Prezydenta Miasta w 

przygotowaniu projektu uchwały.  

 

 

Ad 4. 

Rozpatrzenie wniosku w przedmiocie remontu linii kolejowej 137 Katowice - Kędzierzyn-

Koźle -Kamieniec Ząbkowicki - Legnica. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że w przedmiocie ww. wniosku Rada 

Miasta nie jest organem właściwym. Natomiast może podejmować oświadczenia lub apele 

skierowane do adresatów zewnętrznych, zawierające wezwania do określonego postepowania. 

W planie pracy Komisji Infrastruktury jest temat komunikacji kolejowej, rada miasta też ma 

takie plany. W związku z tym proponuje, zgodnie ze stanowiskiem Prezydent Miasta, 

rozstrzygnąć wniosek przez stwierdzenie niewłaściwości Rady Miasta i wskazanie PKP PLK 

jako organu właściwego. Natomiast proponowaną drugą część rozstrzygnięcia, która jest 

ogólna, zastąpiłby konkretnym wskazaniem, że ta tematyka będzie omawiana przez Radę 

Miasta, co wynika z jej planu pracy. Można także wskazać na kompetencje Rady w przedmiocie 

kierowania apeli do różnych adresatów zewnętrznych. 

 

Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta, poinformował, że to stanowisko ogólne, 

przedstawione w drugiej części przez przewodniczącego, miało na celu tyko wskazanie,  
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iż w kompetencji Rady nie leży podejmowanie tematów, które znajdują się poza obszarem 

działania gminy, mogą być one jednak przedmiotem oświadczeń, apeli. Można więc zastąpić 

wskazanie potencjalnych działań zapowiedzią działania konkretnego, polegającego na 

przeanalizowaniu i poddaniu pod dyskusję kwestii połączeń i roli węzła kędzierzyńsko-

kozielskiego na mapie połączeń kolejowych w Polsce, a w dalszej kolejności ewentualnego 

przygotowania określonego stanowiska, kierowanego do właściwych spółek zarządzających 

liniami kolejowymi oraz spółek kolejowych PKP S.A.  

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że wyraził ogólny kierunkowy zamysł, 

który po otrzymaniu projektu uchwały może jeszcze zostać dopracowany technicznie oraz 

stylistycznie. Należy wskazać, że Rada Miasta ten postulat dostrzegła jeszcze przed 

wpłynięciem wniosku, uwzględniła go w planie pracy. Prawdopodobnie skończy się to na 

sformowaniu apelu. 

Przewodniczący komisji Michał Nowak zgłosił wniosek, zgodnie z stanowiskiem Prezydent 

Miasta, że Rada Miasta nie jest organem właściwym do jego rozpatrzenia, a właściwym jest 

PKP PLK. W punkcie drugim proponuje zapis, że Rada Miasta zajmie się tematyką połączeń 

kolejowych, jak uzasadniał wcześniej. Należy wspomnieć, że jest to tylko możliwość podjęcia 

apeli do adresatów zewnętrznych, bez stanowczych deklaracji, ponieważ jest to decyzja 

radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przewodniczący komisji Michał Nowak zgłosił wniosek zgodny ze stanowiskiem Prezydent 

Miasta – Rada Miasta nie jest organem właściwym do jego rozpatrzenia, a właściwym jest PKP 

PLK. W punkcie 2 przewodniczący proponuje zapis, że Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle, 

zgodnie z planem pracy na 2022 r., zajmie się tematyką komunikacji kolejowej, w tym potrzebą 

uwzględnienia potencjału węzła Kędzierzyn-Koźle w systemie połączeń kolejowych,  

z ewentualną możliwością skierowania stosownych apeli do właściwych organów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (4 głosy ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się o udzielenie pomocy przez Prezydenta Miasta w 

przygotowaniu projektu uchwały.  

 

 

Ad 5.  

Rozpatrzenie petycji „o nadzwyczajne zwołanie posiedzeń rad miejskich w zaistnienia 

stanu kryzysowego w celu uchwalenia uchwał umożliwiających podjęcie działań 

ratowniczych”. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że wpłynęła petycja środowiska 

antyszczepionkowego o podjęcie uchwał wprowadzających zakaz szczepień, stosowania 

maseczek ochronnych i kwarantann. Stanowisko Prezydent Miasta jest następujące: nie ma 

podstaw prawnych do przygotowania i podjęcia przez Radę Miasta Kędzierzyn-Koźle 

postulowanych w petycji uchwał w przedmiocie zakazu stosowania: 
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a) maseczek ochronnych (wraz z komunikatami o szkodliwości maseczek), 

b) kwarantann i izolacji medycznej, 

c) szczepionek mRNA (wszystkich producentów); 

Objęte postulatami zawartymi w petycji instrumenty zapobiegania i zwalczania zakażeń 

wirusem SARS-Cov-2 znajdują podstawę prawną zawartą w przytoczonych w stanowisku 

przepisach. Otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poddał pod głosowanie wniosek, zgodny ze 

stanowiskiem Prezydent Miasta – Rada Miasta nie ma podstaw prawnych do przygotowania i 

podjęcia postulowanych w petycji uchwał. Zaproponował dodanie do stanowiska zapisu, że 

takie działanie jest zgodne nie tylko z prawem, ale także z aktualnym stanem wiedzy 

medycznej.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rada Miasta nie ma podstaw prawnych do przygotowania i podjęcia postulowanych w petycji 

uchwał. Objęte postulatami zawartymi w petycji instrumenty zapobiegania i zwalczania 

zakażeń wirusem SARS-Cov-2 znajdują podstawę w przepisach prawa i aktualnym stanie 

wiedzy medycznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (4 głosy ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 

Przewodniczący komisji zwrócił się o udzielenie pomocy przez Prezydenta Miasta  

w przygotowaniu projektu uchwały.  

 

 

Ad 6.  

Przyjęcie sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2021. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

w roku 2021 odbyła 8 posiedzeń. Poprosił o opinię prawną czy ww. sprawozdanie należy 

przyjąć przez głosowanie.  

 

Joanna Mazurkiewicz, radca prawny, poinformowała, że ww. sprawozdanie należy 

przegłosować. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak zarządził głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Dysarz 
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Sprawozdanie za 2021 r. 

z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła 8 posiedzeń, zajęła stanowiska w sprawie następujących skarg, 

wniosków i petycji: 

Data 

komisji/ 

nr 

protokołu 

                  Treść   

 

Stanowisko komisji 

 

data i 

odpowiedz 

21.01.2021 

r. 

. 

Protokół 

14/21 

Wniosek przedsiębiorców w 

przedmiocie rozważenia 

możliwości wprowadzenia 

czasowego parkowania przy  

ul. Rynek dla klientów. 

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent Miasta, 

że Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle w 

wyniku rozpatrzenia złożonego w dniu 4 

grudnia 2020 r. wniosku w przedmiocie 

rozważenia możliwości wprowadzenia 

czasowego parkowania przy ul. Rynek 

dla klientów, stwierdza iż:  

1) nie jest organem właściwym do 

wprowadzania zmian w organizacji 

ruchu ponieważ uprawnienie takie 

posiada organ zarządzający ruchem na 

drogach gminnych – Starosta Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego; 

 2) nie znajduje uzasadnienia dla 

wystąpienia do Starosty Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego o 

dokonanie postulowanej przez 

przedsiębiorców zmiany organizacji 

ruchu. 

 2. Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle 

wnosi do Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle o lepsze 

egzekwowanie: 1) przepisów ruchu 

drogowego przez Straż Miejską;  

2) płatności za parkowanie przez 

pracowników obsługujących strefę 

płatnego parkowania; w okolicy 

kozielskiego Rynku. 

 

Uchwała nr  

XXXI/336/21 

 

z dnia 

28.01.2021 

 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji. 

https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/18446/uchwala-nr-xxxi-336-21
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21.01.2021 

r. 

 

Protokół 

14/21 

Wniosek w przedmiocie 

zmiany polityki mieszkaniowej, 

w tym zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu 

Gminy. 

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent Miasta, 

że Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie jest 

organem właściwym do dokonywania 

oceny wkładu pracy w przygotowanie 

projektu uchwały określonej w pkt 1 

Zastępcy Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle ds. Oświatowych i Społeczno-

Gospodarczych, podlegającego 

wyłącznie Prezydentowi Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

Uchwała nr  

XXXI/335/21 

 

z dnia 

28.01.2021 

 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji. 

 

21.01.2021 

r. 

 

Protokół 

14/21 

Wniosek o wprowadzenie 

darmowych przejazdów 

komunikacją miejską dla 

Zasłużonych Honorowych 

Dawców Krwi. 

 

 Radny Fabian Pszon zgłosił wniosek o 

przesunięcie ww. wniosku na kolejne 

posiedzenie komisji oraz wnosi do 

Prezydenta Miasta o przygotowanie 

pełnej informacji ile osób może objąć 

rozszerzenie na  grupę I, II, III 

Honorowych Dawców Krwi.  

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak 

poinformował, że wnosi do Prezydenta 

Miasta o przygotowanie informacji o 

które wnioskuje radny Fabian Pszon oraz 

przeniesienie ww. wniosku na kolejną 

komisję. 

 

 

Wniosek został 

przesunięty na 

kolejną 

komisję 

https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/18445/uchwala-nr-xxxi-335-21
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18 lutego 

2021 r. 

 

Protokół 

15/21 

Ponowne rozpatrzenie 

wniosku o wprowadzenie 

darmowych przejazdów 

komunikacją miejską dla 

Zasłużonych Honorowych 

Dawców Krwi. 

 

 

 Wniosek przewodniczącego komisji 

Michała Nowaka o pozytywne 

rozpatrzenie ww. wniosku zgodnie ze 

zmodyfikowanym stanowiskiem 

Prezydent Miasta z dnia 12.02 br., 

proponującym rozważenie rozszerzenia 

uchwalonego przez Radę Miasta 

Kędzierzyn-Koźle wykazu osób 

uprawnionych do bezpłatnych 

przewozów środkami lokalnego 

transportu zbiorowego w granicach 

administracyjnych miasta o 

mieszkańców, którym przysługuje tytuł 

Zasłużonego Honorowego Dawcy Krwi 

II stopnia (kobiecie która oddała co 

najmniej 10 litrów krwi lub 

odpowiadającą tej objętości ilość jej 

składników i mężczyźnie, który oddał co 

najmniej 12 litrów krwi lub 

odpowiadającą tej objętości ilość jej 

składników). 

  

 

Uchwała nr  

XXXII/347/21 

 

dnia 

25.02.2021 

 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji. 

 

18 lutego 

2021 r. 

 

Protokół 

15/21 

Petycja dotycząca zamkniętej 

placówki handlowej na ul. 

Stolarskiej 5 w Kędzierzynie-

Koźlu. 

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent Miasta, 

że: 

1) pismo złożone dnia 11.01. br. nie 

spełnia znamion petycji, z uwagi na brak 

organu władzy publicznej w związku ze 

zleconymi jej zadaniami z zakresu 

administracji publicznej, w których 

kompetencjach mieściłaby się 

właściwość do uruchomienia placówki 

handlowej na terenie nieruchomości 

położonej przy ul. Stolarskiej 5, 

pozostającej we władaniu osób 

fizycznych;  

2) Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie 

posiada uprawnień do postulowanego w 

piśmie ponownego uruchomienia 

placówki handlowej przy ul. Stolarskiej 

5 w Kędzierzynie-Koźlu w tym 

zagospodarowania terenu tej 

nieruchomości.  

 

Uchwała nr  

 

XXXII/346/21 

 

dnia 

25.02.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji. 

 

https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/19722/uchwala-nr-xxxii-347-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/19721/uchwala-nr-xxxii-346-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/19721/uchwala-nr-xxxii-346-21
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18 lutego 

2021 r. 

 

Protokół 

15/21 

Informacja o sposobie 

rozpatrzenia wniosku 

mieszkańca złożonego do 

Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

 Komisja zapoznała się z przedstawioną 

informacją.  

 

Komisja 

zapoznała się z 

przedstawioną 

informacją.  

 

18 marca 

2021 r. 

 

Protokół 

16/21 

Skarga mieszkanki na 

przypisane Prezydentowi 

Miasta Kędzierzyn-Koźle 

działania polegające na 

naruszeniu wolności słowa 

oraz prawa  

do pozyskiwania i 

rozpowszechniania informacji 

poprzez zablokowanie 

Skarżącej na fanpage’u 

dziennika internetowego pod 

nazwą "KK24.pl - Lokalny 

Serwis Informacyjny". 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent Miasta, 

że Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie 

jest organem właściwym do 

rozstrzygania ww. skargi. 

 

Uchwała nr  

 

XXXIII/378/2

1 

 

dnia 

30.03.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji. 

 

18 marca 

2021 r. 

 

Protokół 

16/21 

Skarga złożona za 

pośrednictwem Wojewody 

Opolskiego z dnia 7 stycznia 

2021 r. Międzyzakładowego 

Związku Zawodowego 

Pracowników 

Przestrzegających Prawa Pracy 

Ziemi Śląskiej na działania 

Dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 10 w 

Kędzierzynie-Koźlu polegające 

na braku przekazania 

nauczycielowi jednorazowego 

wsparcia finansowego, a tym 

samym utrudnienia jego pracy i 

dyskryminacji. 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent Miasta, 

że Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie 

jest organem właściwym do 

rozstrzygania w zakresie objętym 

zarzutami zawartymi w skardze, do 

rozpatrzenia których uprawniony jest 

właściwy sąd pracy, w trybie 

określonym w przepisach prawa pracy. 

Uchwała nr 

XXXIII/379/2

1 

 

dnia 

30.03.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji. 

 

https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20435/uchwala-nr-xxxiii-378-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20435/uchwala-nr-xxxiii-378-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20436/uchwala-nr-xxxiii-379-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20436/uchwala-nr-xxxiii-379-21
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18 marca 

2021 r. 

 

Protokół 

16/21 

Wniosek mieszkańca 

złożonego w drodze 

elektronicznej w dniu 7 

stycznia 2021 r. o 

upamiętnienie Arthura 

Nicolaiera poprzez nazwanie 

jego imieniem skweru przy ul. 

Bolesława Chrobrego lub plant 

miejskich. 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent Miasta, 

że:  

1) pozytywnie opiniuje zawarty we 

wniosku postulat upamiętnienia Arthura 

Nicolaiera poprzez nazwanie jego  

imieniem obiektu zlokalizowanego na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle;  

2) deklaruje wskazanie obiektu, którego 

nazwanie imieniem Arthura Nicolaiera 

stanowiłoby godną formę jego  

upamiętnienia, a następnie zwrócenie się 

do Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

o przygotowanie projektu stosownej 

uchwały. 

Natomiast Rada Miasta Kędzierzyn-

Koźle podejmie starania o znalezienie 

godnej lokalizacji. 

 

Uchwała nr 

 

XXXIII/380/2

1 

 

dnia 

30.03.2021 

 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

18 marca 

2021 r. 

 

Protokół 

16/21 

Wniosek mieszkańca z dnia 4 

lutego 2021 r. dot. 

"rozpatrzenia możliwości 

obniżenia o 5% wszystkich 

pozycji wysokości opłat za 

pobyt w mieszkaniach 

chronionych, ujętych w 

uchwale Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle Nr 

LII/618/10 z dnia 31 marca 

2010 r. i zmienionych uchwałą 

Nr XI/126/z dnia 29 czerwca 

2011 r. w Kędzierzynie-Koźlu". 

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent Miasta,  

o nieuwzględnienie postulowanej 

zmiany wysokości opłat za pobyt w 

mieszkaniach chronionych.  

 

Uchwała nr 

 

XXXIII/377/2

1 

 

dnia 

30.03.2021 

 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20437/uchwala-nr-xxxiii-380-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20437/uchwala-nr-xxxiii-380-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20437/uchwala-nr-xxxiii-380-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20434/uchwala-nr-xxxiii-377-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20434/uchwala-nr-xxxiii-377-21
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18 marca 

2021 r. 

 

Protokół 

16/21 

Petycja z dnia 3 marca 2021 r. 

Członków Tymczasowej Rady 

Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego z dnia 

23.02.2021 r. dotyczącej 

"poparcia Rządu 

Tymczasowego Rady Stanu 

Narodu Polskiego Społecznego 

Komitetu Konstytucyjnego". 

 

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent 

Miasta, że w świetle przepisów 

Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej 

z dnia 2 kwietnia 1997 r. (Dz. U. Nr 78, 

poz. 483, z późn. zm.), Rada Miasta 

Kędzierzyn-Koźle stwierdza, iż nie ma 

podstaw prawnych do rozważania 

postulowanego w petycji udzielenia 

poparcia „Rządowi Tymczasowej 

Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego”, który nie występuje 

wśród wymienionych w ustawie 

zasadniczej organów władzy 

publicznej. 

 

 

 

Uchwała nr 

XXXIII/376/2

1 

 

dnia 

30.03.2021 

 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

15 kwietnia 

2021 r. 

 

Protokół 

17/21 

 

Petycja w przedmiocie 

masowej wycinki lasów, drzew 

i żywopłotów oraz braku 

dostatecznej troski o zieleń. 

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent Miasta, 

że nieuwzględnienie zawartego w 

petycji postulatu podjęcia przez Radę 

Miasta Kędzierzyn-Koźle uchwały w 

przedmiocie większej troski i ochrony 

przyrody na terenie miasta Kędzierzyn-

Koźle, składającej się z luźno 

powiązanych elementów. 

 

Uchwała nr 

 

XXXIV/394/2

1 

 

Z dnia 

29.04.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

15 kwietnia 

2021 r. 

 

Protokół 

17/21 

 

Petycja w przedmiocie 

wyrażenia opinii przez radę 

gminy w sprawie 

przeprowadzenia ,,referendum 

ludowego w celu dokonania 

przez obywateli polskich 

akceptacji Aktów Woli 

Narodów”.  

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska Prezydent Miasta, 

że nieuwzględnienie petycji i odmowy 

wyrażenia przez Radę Miasta 

Kędzierzyn-Koźle opinii w sprawie 

przeprowadzenia ww. referendum. 

 

Uchwała nr 

 

XXXIV/393/2

1 

 

Z dnia 

29.04.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20433/uchwala-nr-xxxiii-376-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20433/uchwala-nr-xxxiii-376-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20631/uchwala-nr-xxxiv-394-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20631/uchwala-nr-xxxiv-394-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20630/uchwala-nr-xxxiv-393-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/20630/uchwala-nr-xxxiv-393-21
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25 sierpnia 

2021  

Protokół 

18/21 

 

Skarga na zachowanie 

Dyrektora Publicznego 

Przedszkola nr 5 w 

Kędzierzynie-Koźlu.  

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska:  

1) wobec rozbieżnych opisów przebiegu 

rozmowy w dniu 14 maja 2021 r. 

dokonanych przez obie strony, Rada 

Miasta Kędzierzyn-Koźle nie znajduje 

przesłanek do uznania zasadności skargi 

na zachowanie Dyrektora Publicznego 

Przedszkola nr 5 w Kędzierzynie-Koźlu; 

2) w części obejmującej zarzut braku 

przyjęcia dziecka do przedszkola, Rada 

Miasta Kędzierzyn-Koźle uznaje skargę 

za bezzasadną. 

 

Uchwała nr 

 

XXXVII/436/2

1 

  

Z dnia 

31.08.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

25 sierpnia 

2021  

Protokół 

18/21 

 

Skarga w zakresie 

skorygowania numeracji 

porządkowej nieruchomości w 

księdze wieczystej. 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska: Rada Miasta 

Kędzierzyn-Koźle przekazuje skargę do 

załatwienia Prezydentowi Miasta 

Kędzierzyn-Koźle, który wykonuje 

uprawnienia zwierzchnika służbowego 

w stosunku do pracowników Urzędu 

Miasta Kędzierzyn-Koźle, z 

obowiązkiem zawiadomienia Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle o sposobie jej 

załatwienia. 

 

Uchwała nr 

 

XXXVII/437/2

1 

 

Z dnia 

31.08.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

16 września 

2021 r. 

 

Protokół 

19/21 

 

 

Skarga na działania 

Powiatowego Konserwatora 

Zabytków.  

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska, że Rada Miasta nie 

jest właściwa do rozpatrywania 

zarzutów Skarżącego zawartych w 

skardze. Właściwy jest Starosta Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego. 

 

Uchwała nr 

 

XXXVIII/449/

21 

 

Z dnia 

30.09.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/21338/uchwala-nr-xxxvii-436-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/21338/uchwala-nr-xxxvii-436-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/21339/uchwala-nr-xxxvii-437-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/21339/uchwala-nr-xxxvii-437-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/21484/uchwala-nr-xxxviii-449-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/21484/uchwala-nr-xxxviii-449-21
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16 września 

2021 r. 

 

Protokół 

19/21 

 

Skarga na działania Prezydenta 

Miasta w przedmiocie zwrotu 

wadium. 

 

 Radny Fabian Pszon zgłosił wniosek, 

uzupełniony przez radną Katarzynę 

Dysarz: wnoszę o zwrócenie się do 

Skarżącego o pisemną zgodę osoby 

trzeciej oraz sprecyzowanie przedmiotu 

skargi (czy dotyczy wyłącznie kwestii 

wadium czy również innych spraw), a 

tym samym rozpatrzenie skargi na 

kolejnym posiedzeniu komisji (jeśli do 

tego czasu zgoda osoby trzeciej 

wpłynie).  

 

Przesunięcie 

opiniowania 

skargi.   

15 

październik

a 2021 r. 

 

Protokół 

20/21 

 

Skarga złożona w dniu 26 lipca 

2021 r., uzupełnionej w dniu 27 

września 2021 r., na działania 

Prezydenta Miasta w 

przedmiocie zwrotu wadium. 

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska, że Rada Miasta 

Kędzierzyn-Koźle nie jest organem 

właściwym do rozstrzygania w zakresie 

objętym zarzutami zawartymi w skardze, 

do rozpatrzenia których uprawniony jest 

właściwy sąd powszechny. 

 

 

Uchwała nr 

 

XXXIX/460/2

1 

 

Z dnia 

28.10.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

24 listopada 

2021 r. 

 

Protokół 

21/21 

 

 

Wniosek w przedmiocie 

,,nadużyć ze strony szpitala i 

policji wobec Wnioskodawcy” 

oraz ,,o ułaskawienie”. 

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska, że Rada Miasta 

Kędzierzyn-Koźle nie jest organem 

właściwym do rozstrzygania w zakresie 

objętym zarzutami zawartymi w skardze, 

do rozpatrzenia których uprawniony jest 

właściwy sąd powszechny. 

 

 

Uchwała nr 

 

XL/473/21 

 

Z dnia 

30.11.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/21711/uchwala-nr-xxxix-460-21
https://bip.kedzierzynkozle.pl/uchwala/21711/uchwala-nr-xxxix-460-21


14 
 

24 listopada 

2021 r. 

 

Protokół 

21/21 

 

 

Skarga na działania Dyrektora 

Miejskiego Zakładu 

Cmentarnego w Kędzierzynie-

Koźlu. 

 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Radzie Miasta 

przyjęcie stanowiska, że Rada Miasta 

Kędzierzyn-Koźle przekazuje skargę do 

załatwienia Prezydentowi Miasta 

Kędzierzyn-Koźle, który wykonuje 

uprawnienia zwierzchnika służbowego 

w stosunku do dyrektorów gminnych 

jednostek organizacyjnych (w tym 

Dyrektora Miejskiego Zakładu 

Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu), 

z obowiązkiem zawiadomienia organu 

właściwego do rozpatrzenia skargi o 

sposobie jej załatwienia. 

 

Uchwała nr 

 

XL/472/21 

 

Z dnia 

30.11.2021 

Rada Miasta 

poparła 

stanowisko 

Komisji Skarg 

Wniosków i 

Petycji 

 

 

Komisja przyjęła ww. sprawozdanie za 2021 r.  

 

 

Ad 7. 

Zapoznanie się ze sposobem rozstrzygnięcia skargi na działania Dyrektora Miejskiego 

Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że skarga trafiła w listopadzie pod 

obrady komisji, została przekazana do rozstrzygnięcia Prezydent Miasta, która uznała skargę 

za bezzasadną w kwestii usadowienia płytek w alejce chodnikowej oraz za zasadną w kwestii 

braku odpowiedzi na pismo. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości ww. rozstrzygnięcie. 

 

 

Ad 8. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak podziękował za aktywne uczestnictwo w obradach 

i o godz. 16:29 zamknął posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Protokołowała A. Dworaczek 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

        

MICHAŁ NOWAK (-) 

 


